
 

Z Á P I S N I C A 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Rakoviciach   

konaného dňa  4. augusta 2020  

 

Prítomní: 

 

Starosta obce    -     Dušan Daloš                          

 

Poslanci OZ     -     Daniel Današ                      

                               Ing. Marek Hevier 

        Janka Horylová 

        Anna Magalová    

        Monika Masárová 

          

Ostatní prítomní:    Ing. Lucia Duračková – kontrolórka obce 

Jarmila Chnápková - zapisovateľka  

                                               
Program rokovania: 

 

1. Otvorenie zasadnutia a určenie overovateľov zápisnice 

2. Kontrola uznesení 

3. VZN č. 8/2020 o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách 

a školských zariadeniach, ktorých zriaďovateľom je Obec Rakovice 

4. Odpredaj pozemku Nestešoví 

5. Rôzne 

6. Diskusia 

7. Záver 

 

R o k o v a n i e : 

 

Bod 1. Otvorenie zasadnutia a určenie overovateľov zápisnice 

 

Rokovanie obecného zastupiteľstva zahájil starosta obce p. Dušan Daloš. Starosta obce  

konštatoval, že na rokovaní sú prítomní všetci poslanci obecného zastupiteľstva, čím je OZ 

uznášaniaschopné. Za overovateľov zápisnice určil starosta obce poslankyne Janku Horylovú 

a Moniku Masárovú. O programe zasadnutia dal starosta hlasovať. 

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                            5 

Počet prítomných poslancov:                        5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:  5 

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

 

U z n e s e n i e   č.  56/2020 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

s c h v a ľ u j e 
rokovať na zasadnutí OZ podľa programu uvedeného na pozvánkach.  

 

 



   2 

Bod 2. Kontrola uznesení 

 

Kontrolu uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ konané dňa 29.06.2020 previedol 

starosta obce p. Dušan Daloš. Pri kontrole uznesení sa zistilo, že 2 uznesenia po sebe 

nasledujúce majú rovnaké číslo. Nebudeme prečíslovávať uznesenia, sú to uznesenia s číslom 

51/2020, prvé je v poriadku a na druhé v poradí sa dopíše lomítko a číslica 1. Uznesením č. 

55/2020 sa schválilo riešenie rušenia nočného kľudu Dávidom Lužákom, uskutočnilo sa 

prejednanie priestupku, avšak vec rieši aj polícia, preto zatiaľ nebolo vydané rozhodnutie, ale 

budeme zisťovať s akým výsledkom to vyriešila polícia. Starosta konštatoval, že uznesenia 

z predchádzajúceho OZ boli splnené alebo sa priebežne plnia.  

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                            5 

Počet prítomných poslancov:                        5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:  5 

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

U z n e s e n i e  č.  57/2020 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

k o n š t a t u j e, 

že uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia OZ boli splnené, priebežne sa plnia. 

 

Bod 3.  VZN č. 8/2020 o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách 

a školských zariadeniach, ktorých zriaďovateľom je Obec Rakovice 

 

Starosta obce p. Dušan Daloš otvoril ďalší bod rokovania. Dňa 17.7.2020 bol zverejnený 

návrh VZN č. 8/2020 o určení výšky tzv. školného podľa návrhov poslancov dohodnutých na 

poslednom rokovaní OZ. Neobdržali sme žiadne pripomienky. Školné bolo navýšené 

v každom zariadení o 100 %. V centre voľného času sa upravilo školné na jednotné školné 

6,00 eur za každý krúžok bez ohľadu na to, koľko krúžkov žiak navštevuje. Zábezpeka, ktorú 

bolo potrebné vložiť na stravovanie žiakov, už od 1.9.2020 nebude potrebné vložiť. Upravuje 

sa aj réžia pre dospelých stravníkov. Nikto nemal pripomienky, starosta dal o návrhu VZN 

hlasovať.  

  

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                            5 

Počet prítomných poslancov:                        5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:  5 

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

 

U z n e s e n i e   č.  58/2020 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

s c h v a ľ u j e       

VZN obce Rakovice č. 8/2020 o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov 

v školách a školských zariadeniach, ktorých zriaďovateľom je Obec Rakovice, s účinnosťou 

od 1.9.2020. 
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Bod 4.  Odpredaj pozemku Nestešoví 

 

Na zasadnutí dňa 17.06.2020 bola prerokovaná žiadosť manželov Nestešových o odpredaj 

pozemku, zámer bol vyvesený na úradnej tabuli aj na internetovej stránke obce dňa 

16.7.2020. Starosta hovorí, že všetci poslanci vedia o ktorý pozemok sa jedná, nakoľko sme 

o ňom už rokovali. Poslanci nemajú pripomienky, starosta dáva hlasovať o odpredaji podľa 

toho čo bolo schválené zámerom odpredaja.  

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                            5 

Počet prítomných poslancov:                        5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:  5 

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

 

U z n e s e n i e   č.  59/2020 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

s c h v a ľ u j e       

v súlade so zákonom č. 138/1991 Zb. o majetku obcí, § 9a ods. 8 písmeno e) odpredaj 

pozemku p. č. 806/84 registra C v k. ú. Rakovice - záhrada v spoluvlastníckom podiele 1/5 

o veľkosti 25,6 m
2
 žiadateľom Petrovi Nestešovi a manželke Ivete Nestešovej, bytom 

Rakovice č. 199, za cenu vo výške 17,00 eur za 1 m
2
, spolu vo výške 435,20 eur.  

Odôvodnenie predaja majetku obce z dôvodu hodného osobitného zreteľa: Žiadatelia o kúpu 

pozemku sú spoluvlastníci uvedeného pozemku a kúpou pozemku si uplatňujú svoje 

predkupné právo k pozemku. Obec tento pozemok vzhľadom k veľkosti nepotrebuje pre 

vlastnú potrebu, tento pozemok samostatný je pre obec nevyužiteľný.  

Náklady na vypracovanie kúpno-predajnej zmluvy a návrhu na vklad do katastra 

nehnuteľností budú znášať kupujúci. 

 

Bod 5. Rôzne 

 

5.1. 

Sťažnosti na psíčkarov sa nám tu hromadia. Vedľa chodníkov, vedľa ciest, na verejných 

priestranstvách sa hromadia výkaly od psov. Je to problém nielen voči deťom, ktoré sa vonku 

hrajú, pre našich pracovníkov, keď tieto plochy kosia, ale aj občania vezúci kočík alebo vozík 

po chodníku majú s týmto problém. Čo s tým budeme robiť. Poslankyňa Horylová hovorí, že 

keď sa mali vyrubovať dane, mal každý dostať lístok s oboznámením ohľadom povinnosti 

upratať si po svojom psovi. Každý daňovník, ktorý vlastní psa, takéto oznámenie dostal. 

Výzva majiteľom psov visí aj na úradnej tabuli na internetovej stránke obce. Ing. Hevier 

hovorí, že sa treba k tomu nejako postaviť, nie je to systémová záležitosť, jedná sa 

predpokladám o pár jedincov. Tých pár jedincov je potrebné viac krát upozorňovať. Keď ho 

nevidím, že to bol jeho pes, koho teda upozorňovať. Nikoho bez dôkazov obviniť nemôžeme. 

Starosta hovorí, že on keď ide so psom, má sáčky na vodítku. Tabule teda asi význam nemajú, 

už nejaké máme po obci. Význam bude pravdepodobne mať neustále upozorňovanie. Starosta 

žiada aj poslancov, keď by videli občanov so psom bez vrecka na psie exkrementy, aby ich na 

toto upozorňovali. Jedná sa o naše životné prostredie, v ktorom všetci žijeme.  

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                            5 

Počet prítomných poslancov:                        5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:  5 

Hlasovanie:   za:            5 



   4 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

 

U z n e s e n i e   č.  60/2020 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

o d p o r ú č a    s t a r o s t  o v i    o b c e       
upozorňovať občanov, ktorí so svojimi psíkmi chodia na verejné priestranstvá, aby 

dodržiavali povinnosť bezprostredného odstránenia výkalov, ak pes toto priestranstvo 

výkalmi znečistí.  

   

Máme tu aj ďalšie 2 zatiaľ len ústne žiadosti, aby mohli občania ísť so svojimi psami na 

ihrisko. Ak by prišli so žiadosťou, dali by sa im také isté podmienky ako sa dali pani 

Burdovej.   

 

5.2. 

Na august sme si naplánovali deň detí – alebo akciu hurá do školy na konci prázdnin. Malo sa 

to uskutočniť pravdepodobne 22. augusta, nie je to však skoro? Dňa 29.8.2020 bude 

v Rakoviciach lukošenie, nedali by sme túto akciu na 30. augusta v nedeľu?  Upratovanie je 

až v septembri. Urobíme opekačku, čo by sme pripravili aký program? Akcia bude na ihrisku. 

Poslankyňa Horylová má návrh: urobiť petangové ihrisko pre deti, má sady gúľ. Petang sa 

môže robiť na hocijakej ploche. Nie je to hračka, musí tam byť dospelý. Je to hra vhodná pre 

všetky vekové kategórie. Má rozmyslené, ako by túto hru zabezpečila. Môžeme urobiť teda 

hry pre viacero vekových kategórií. Gule sú rôznych hmotností. Poslankyňa Horylová si 

vezme prípravu tejto súťaže na starosť. Nie sú tam zložité pravidlá. Môžeme urobiť aj dráhu 

na bicykle, zabezpečíme špekačky. Poslanci sa zhodli na usporiadaní akcie dňa 30.8.2020, t. j. 

v nedeľu, od 15:00 hodiny na miestnom ihrisku. Zabezpečíme občerstvenie, citronádu, 

špekačky, chlieb.   

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                            5 

Počet prítomných poslancov:                        5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:  5 

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

 

U z n e s e n i e   č.  61/2020 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

s c h v a ľ u j e  

usporiadať akciu s názvom „Hurá do školy“ dňa 30.8.2020 o 15:00 hodine na miestnom 

ihrisku.  

 

5.3. 

Už na každom zasadnutí by som chcel pomaly riešiť odpady v našej obci. Od 1.1.2021, ak sa 

nič nezmení, budeme musieť zabezpečiť biologicky rozložiteľné kuchynské odpady v súlade 

so zákonom. Starosta navrhoval, aby občania z domácností vložili tento kuchynský odpad do 

sáčikov, ktoré sú kompostovateľné, dajú ich do košíkov pred svoje nehnuteľnosti, naši 

zamestnanci ich pozberajú napríklad v pondelok od domov a prinesú ich na zberné miesto, 

potom sa odvezú na centrálne kompostovisko v Krakovanoch. Vývozná spoločnosť ponúka 

ďalšiu nádobu, ktorá sa bude musieť vyvážať každé 2 týždne. Ing. Hevier hovorí, že toto nie 

je vec, ktorá by nás nejakým spôsobom dramaticky trápila, keby mala ísť z našej iniciatívy. 

Sme na dedine, každý to máme nejakým spôsobom vyriešené, chováme psy, chovajú sa 

sliepky, keď sa to dá skompostovať, ide to do kompostu. Z kuchyne potrebujem odovzdať len 
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použitý olej. Možno na bytovkách majú problém, kam majú dať kuchynský odpad. 

Starostov nápad so sáčikom, košom a zberom vo vlastnej réžii po obci je celkom postačujúci, 

hovorí Ing. Hevier. Keby sme si to dali odvážať zberovke, tak by nám raz toľko stúpli 

náklady na vývoz odpadu.  Poslankyňa Horylová hovorí, že napríklad pri ideálnom stave by 

bol možno vhodný aj taký spôsob, že by bol otvor na plote zberného dvora s vyústením do 

nádoby, a tam by mohli občania kedykoľvek priniesť tento kuchynský odpad . Ako teda inak 

zo zmesového odpadu vybrať - vytriediť kuchynský odpad. Dobré by bolo aj to, keď občania 

napríklad v pondelok nevyložia kuchynský odpad, mali by mať možnosť v utorok, kedy je 

tiež otvorený zberný dvor, ho tam priniesť. Ale musí to byť pod dozorom, odovzdanie do 

zberného miesta. Mali sme problém s kovmi pri poslednom zbere, nazbieralo sa nám na 

stojiskách veľa plechovíc. Máme po obci umiestnené 4 kusy 1100 litrových kontajnerov na 

kovy, ak majú občania v domácnostiach viac kovov, prinesú to vo vreciach a položia vedľa 

kontajnerov, zberová spoločnosť má s tým problém. Vyžiadali sme si od zberovej spoločnosti 

mimoriadny vývoz kovov, ktorý sa uskutočnil dňa 31.7.2020. Mimoriadny vývoz  však 

musela schváliť organizácia zodpovednosti výrobcov, konkrétne spoločnosť ENVIPAK, ktorá 

separované zbery financuje. Je potrebné aj apelovať na občanov, aby sa napríklad plechovky 

z piva, nealkoholických nápojov stláčali, vytvorilo by sa viac miesta v kontajneroch. Zberné 

suroviny nám takýto odpad – plechovky nechcú odoberať. Starosta hovorí, že by chcel 

zabezpečiť viacero kontajnerov na separovaný zber na zberné miesto – na papier, kovy, 

stavebný odpad, nebezpečný odpad, elektroodpad. Obec Trakovice postupne zavádza kartičky 

pre každú domácnosť, s touto kartičkou príde občan na zberný dvor a tam mu zaevidujú 

koľko akého odpadu sem priniesol. Robíme všetko pre to, aby sa odpad v MNH od 1.1. vážil. 

Piešťany ešte nevyhodili verejnú súťaž, my by sme sa potom po nich tiež do toho pustili. 

Občania nerovnomerne využívajú zberné miesto, sem vyvážajú niektorí občania a niektorí 

sem vôbec nič nevozia, to je tiež nespravodlivé, lebo platia taký istý poplatok. Už dopredu by 

sme mali občanom povedať ako sa bude počítať miera triediteľnosti. Môžeme teda aj 

vyskúšať dať nejaké množstvo odpadu  na obyvateľa a za množstvo navyše by si musel 

zaplatiť. V minulosti aj Ing. Šmýkal mal pripomienky k počítaniu miery triediteľnosti, avšak 

potom sme sa aj my na tom zhodli, že mal pravdu. Ing. Hevier dopĺňa že v tom čase keď sa 

tvoril vzorec, nemali sme iné údaje, čoho by sme sa mali chytiť. Na cintorín by sme chceli dať 

nádoby na separovaný odpad, musíme presmerovať kamery na kontajner. Ing. Hevier hovorí, 

že by sa malo nejaké VZN pripraviť aj skôr, aby sme ho mohli dať občanom na 

pripomienkovanie ešte predtým ako sa zverejní návrh VZN oficiálne.             

 

5.4. 

Starosta informuje poslancov, že 1.9.2020 by sa mal uskutočniť  prejazd cyklotrasou 

Mikroregiónu nad Holeškou so štartom v obci Šterusy.  

 

5.5. 

Poslankyňa Horylová hovorí, že sa vráti k Mikroregiónu, hľadala na stránke MNH výročnú 

správu, nenašla, dala si do vyhľadávača a našla na stránke obce Krakovany, že ju poslanci 

obce Krakovany zobrali na vedomie. Dobré by bolo, aby ju prerokovali a mali všetky obce 

združené v MNH, ale v prvom rade by sme ju mali nájsť tam odkiaľ vychádza, teda na 

stránke MNH. Žiadam, aby sme ju mali aj my na budúcom zasadnutí k dispozícií.  

 

5.6. 

Poslankyňa Magalová upozorňuje, že niekto za kanálom pri bytovke spiloval strom, a konáre 

nahádzal do kanála, aby sa to nezapchalo. Starosta tam pošle pracovníkov.  

 

5.7. 

Dňa 3.8.2020 sme obdržali od Trnavského samosprávneho kraja žiadosť o záväzné stanovisko 

k nášmu členstvu v komore územnej samosprávy. Ponúkli 2 možnosti : samostatne obcou 
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alebo regionálnym ZMO. Starosta odporúča zastupovanie obce regionálnym ZMO. Nikto 

z poslancov nemal iný návrh, starosta dal hlasovať.    

  

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                            5 

Počet prítomných poslancov:                        5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:  5 

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

 

U z n e s e n i e   č.  62/2020 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

s c h v a ľ u j e  

zastupovanie Obce Rakovice v komore územnej samosprávy v Rade partnerstva na území 

TTSK 2021 – 2027 prostredníctvom regionálneho ZMO.  

  

Bod 6. Diskusia 

 

6.1.  

Poslankyňa Horylová sa pýta ako je to s financovaním ciest a komunikácií na obytných 

zónach, nemáme ďalšie informácie. Starosta hovorí, že pripraví do ďalšieho zasadnutia 

potrebné materiály a informácie. Ing. Hevier hovorí, že by bolo vhodné osloviť aj tých pánov, 

ktorí predávali pozemky na obytných zónach, či by neprispeli na výstavbu komunikácií.  

 

6.2. 

Ing. Hevier sa pýta ako je to s projektom WIFI pre Teba. Zmluva je podpísaná, len pre 

KORONU je všetko posunuté. 

 

6.3. 

Starosta hovorí, že nám stará kolkáreň dosť rapídne chátra, zateká strop, musíme vymeniť 

kotol, ten je v katastrofálnom stave, projekt na rekonštrukciu sa nedarí. Musíme zalepiť 

strechu, opadáva omietka.  

 

Bod 7. Záver 

 

Nakoľko neboli vznesené žiadne iné pripomienky ani dotazy, starosta obce p. Dušan Daloš 

program rokovania ukončil a poďakoval prítomným za účasť. Stretneme sa najbližšie na 

akciách. 

 

 

Overovatelia zápisnice:     Janka Horylová                        ............................................. 

 

                                           Monika Masárová                    ............................................. 

 

Zápisnicu zapísala:            Jarmila Chnápková                   ............................................. 

 

 

 

 

 

                                                  Dušan Daloš 

                                                  starosta obce 


